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z, sesJf Rady MieJskiej w JqdrzeJowle odbyteJ w dniu J0 ezerhlca 1992 t

o godz.9-teJ w sa1l Urzqdu ReJonowego ut JqdrzeJowLe.

Ze wzglqdu na chorobq Przewodniczqcego Rady

Tadeusza Lato obradom przewodniczyl Wiceprzewodniczqcy Rady

Gustaw Sfewlorek.

Ad.,1. wiceprzewodniczqcy otworzyl obrady xxwll sesjl

Rady MfeJskieJ.Obrady rozpoczqto przy obecnoéc1 17 radnych na stan

2 S r a d n y c h r C o s t a n o w l 6 0 , T % . J e s t t o q u o r u m p r a t ¡ o m o c n e d o p o d e j m o w a .

nla uchwal.Spóánito siQ 4 radnych.Obrady kontynuohtano przy obecnoéci

21 radnych ,co stanowi 75 % ogótru Rady.

Wlceprzewodniczqey Rady powital przybytrych na sesJq radnychrgoÉcl

zaproszonych 1 przybylych na sesiq.

Radna B.Rogulska wnioskuJe rozdzielló proponowany porzqdek obrad na

dwa pos iedzen ia .

Wnioskuje o zmianq kolejnoÉc1 punktów proponowanego porzqdku obradt

a  mianowic le :  jako  pk t  5  u iqó  Pk t  16 ,
jako pkt  6 u ja"ó pkt  13 ¡

Jako pk t  7  u iqó  pk t  12  i td .

Wiceprzewod.ni.cz1cy Rady Jest zdaniar2e od radnych zaleLy czas trwani¿

sesJl .Je2eLl  Rad.a dojdzj .e do wnloskr:r2e nie jest  w stanle kontynuowai

obrad wówczas podejrnie decyzjq o termlnie f f  posiedzenia sesJl .

Byl przecfwny przesunlqciu pkt 5 Í 6 proponor^¡anego porzqdku obrad

na czas dalszy ze wzgl-qdu na obecnoÉé na posiedzeniu osób referujq-

cych te sprawyrtJ.Komendanta R.ejonowej Komendy Pollcji i  Komendanta

ReJonoweJ Komendy Stra2y PoZarneJ.

Radny K.Grabowski proponuje kontynuowaó porzqdek obrad do czasu

dokqd uznamyr2e no2emy obrady prowadzló.

Za proponowanym porzqdklem obrad glosowato '12 radnychr4 bylo przeclw,

1 wstrzymal s iq od glosu.

Porzqdek obrad:

1 .  Otwarcle sesJl  rstwlerdzenie quorumrprzyjqcie porzqdku obrad.

2.Usprawledllwienle radnych nleobecnych na sesJl w dniu 22 maJa 1992t

S.PrzyJqc le  p ro tokó t ru  z  poprzedn ieJ  sesJ l .

4. Powolanie sekretarza obrad.

5.InforrnacJa o stanfe porzqdku 1 bezpieczeústwa publicznego.

6. fnfornacJa na temat ochrony p.po2. w mieécie i  gmlnie JqdrzeJów.

T.Uchwal-enie Statutu OÉrodka Pomocy SpoleczneJ.

S.Uchwalenie Statutu sotrectwa Dlament.
g.WykonAnle podJqtych ustale¡i przez KomlsJq ZdrowlarOplekl SpoZecz-

neJ I Ochrony Srodowlska.
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10.sprawa przeJqcla przez gmlng placówek lecznictwa otwartego.

11.Zmlany vr bud2ecle mfasta I gmlny na 1992 rok'

l2.TnformacJa o kontynuacJl fnwestycJl wlasnych w mleÉcie j '  gmlnle'

lS.PodJqcle uchwaly w sprawle sprzedaZy gmntu zabudowanego domem

mieszkalnym poto2onym w Jqd.rzeJowle przy ul.Klasztornej /znlenía'

Jqca uchwalq Rl4 dotyczilc| p.Nowak z d.omu MaJeckleJ/.

l4. fnformacJa o reaLlzacJl  uchwatr  podJQtych na poprzednleJ sesJÍ '

l5,rnforrnacJa o pracy zarz4du MieJsklego mlqdzy sesjaml.

16.Odczytanle odwolanla mieszkariców wej. Piaski od uchwaly nr

XñI/14O/9Z Rady lrlf eJsklej w JqdrzeJowfe z dnla 22 kr,r¡ietnfa 1992 t

w sprawie zatwf.erdzenla: ttZmlany MleJscowego planu ogólnego

zagospodrowanla przestrzennego miasta JqdrzeJówtt oraz trZmlany

MleJscowego planu ogó1nego zagospodarowania przestrzennego gmlny

JqdrzeJówtr.

17.Zapytanla I wolne wnLoskf.

lS.Zankniqcte obrad.

Ad.2. Rad.a JednogloÉnie usprawiedLlwitr.a nleobecnoéó radnychl

Jana CabanarAndrzeJa Hatnego, Janusza HatysarRyszarda Matusikat

Danuty PorqbskieJ-Manlary ,Jerzego Smackiego na sesji w d"nlu

22 maJa 1992 roku.

Ad, . , Radny K.Grabowskl wnlósl uwagqr2e Jedna protokólantka prz:

tak dtugo trwaJ4cych sesjach nie jest  w stanie zapisaó wszystkj-ch

spraw. Z,glaszalem wniosek o zakup magnetofonu i nagrywanie obrad.

Ostatni  protokótr  n le zawiera zapisur 2e na kolejnej  sesj i  mialem

uzyskaó odpowiedá od Burmistrza.

Pan M.Konieczyñskl pyta czy osoby nie bqdqce radnymi majq prawo

zapoznaó sle z protokóhem z sesji Rady.Takie samo pytanie zadaje

pan H. Mtehalki ewlcz -SdRP.

WyJaénienla udziela Burmistrz cytuJ4c zapfsy Statutu Gminy.

R.adna D.Klwlorska stawla wniosek o nieudzielanfe glosu w sprawach

proced.uraLnych osobom nle bQdqcyn radnyml przybylymi na sesJq.

Rada 14 glosani przy 1 przeciw i 3 g?osach wstrzymujqcych si€

przyJQta protokíT z poprzednieJ sesJi .

A d . 4 . Rad.a JednogtroÉnie na sekretarza obrad powotrala radnego

Ludwlka ivlaksalona.

Radny wyrazlt zgodq na pelnienle funkcJl sekretarza obrad na dzisiej

- s z e J  s e s J l .

Ad.5. ReferuJe A.Jaros -Komendant ReJonowej Konendy PollcJl

w JqdrzeJowLe.

/wystqpfenie w zaZ4czeniu d'o protokíTu/.
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Komendant ReJonoweJ Komendy PolicJi w swolm wystqpieniu podkreé1il
znaczne odciq2enie pol ic j l  ze strony funkcjonar iuszy Stra2y }4iejskiej ,
i  wypowiedzlal  s ie za zut lqkszeniem etatów Stra2y MieJskiej  do 1O-clu.
Taka Jest potrzeba naszego nlasta i  gminy.
Burmlstrz zvrócll siq z zapytaniem jak Konenda Wojewódzka i Rejonowa
Komenda PolicJi w Jgdrzejowle próbujq rozwlqzaó proble¡n áebractwa
cudzoziemców uprawiajqcych ten proceder w ró2nych miejscach naszego
miasta i  gniny.

IViceprzewodniczqcy Rady: Jest to problem.Rumr¡nki chodzq po mieszka-
niach 1 2ebrz4.fnteresuJq ich ty lko pieni4dzernie biorq of iarowywanej
im odz i  eLy .
Radny St.Barariskl pyta czy notowane sq prz]ryadkl narkomanii na
naszym terenle.

Radny }{ ,Foczqty:m-c maj i  czerwiec ladnie s iq zapowfadalyrur lasto
patrolowala pol ic ja.Teraz patrole spotyka siq rzad.korpyta jaka jest
tego przyczyna.

Pan A.Jaros -Kornendant Rejonowej Komendy Pollcjl od.powiad.a radnynl
-Cudzozlemcy sq problememrz któryn na co dzieñ sig pararnyrwsadzamy
tych 1udzi .  w pociqg 1 odje2dZaj4.
I¡¡ okollcach Warszawy utworzono obóz dIa uchod,áców,¿godnle z pismen
Kornendanta wojewódzkiegorktóre otrzynall Ény w d.nj.u wczorajszym
do tego obozu bqdq odwo2one te osoby 1 d.eportowane do swoich
kraJów.
-ltrarokomania -namacalnych dowodów narkornanii nie mieli Émy.
Sa przypadk i  oséb przy je2d2a ja-cych  na jczqÉc leJ  na jczqéc ie j  ze
slqska.Na naezyn tereni .e marny sygnaly tzw .r twqchaczytt  ,n ie many
przypadków zlapania na gorqcym uczynku.
-Odnoénie z¡nniq szenia patrol i  pol lc j i  - rozpoez4! s iq okres ur lopowy
ponadto n?odzi  pol ic- ianci  zostal i  przeslani  na przeszkolenia.
S ted  mn1e jsza  i loéó  pa t ro l i  na  u l i cach .
wiele problemów mamy z dworeem, szczegóInie w piqtk i rgd.z ie do rozrób
doprowadzaJ4 osoby przyje2dtaJ4ee ze Slqska.
czqÉó slu2b musimy kj .erowaó do patrol i  w okresie nocnym.
Chclalbym dzielnicowych ttwypqdzi étt zza blurek kontynuowal wypowiedá
A.Jaros i  skierowaó do pracy terenoweJ.
Jest wfgcej  przestqpstw i  wiqceJ dochod.zeúrstqd wiqcej  pracy w biurze
d la  tych  1udz l .
Chcemy wyjéó do spoleczeústwaraby nas bylo widaórale nie zawsze jest
to mozl iwe.Komenda ma T wakatówriest  to duzo. Nie moána Jednak
zatrudnió ludzl ze wzglqdu na planowanq red.ukcjq ponad 2O0 etatów
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w woJewództwfe kj.eleckln.

l ' f lceprzewodnlczqcy G Siewlorek:odcl42enle policJi przez Straá I ' l ieJskq

jest zauwa2alne przez spotreczeústwo.

Burml strz:postulat zwlqkszenia etatów Stra2y MteJskieJ byl iuZ zgTo-

szony wczeÉniejrbarierq Jego realizacJÍ jest brak Érodków finansowych

Na przeclw tyrn naszyn potrzebom wyszedl wnlosek rabY powolaé

Stra2 Osledlowq.Bylaby to Stra2 l,ffeJskarale w polowle fÍnansowana

przez Spótdzielniq Mleszkanlowq.

WiceprzewodniczEcy G.Siewiorek mówftr o wspólpraay z pollcJq.Przypom-

nial Ra<lzie o zgloszonym wniosl¡¡ przez KonfsJq Porzqdku Rrblicznego

w sprawie zakupu pollcJi kanlzelek kuloodp85pVon.
Rad.na B.RogUlska zwróc1}a siq z zapytanlen rrdrogówkarr zajmuje sie

tylko ruchem pojazd.ów ¡czy tak2e lnnymi sprawamirnp.prze3bien piesz

Krzewy w rynku przy wjeádzie w ul.Kleleclcq ¡nanny calkiem zníszczone.

Pollc.janci struZby drogoweJ pelni4 du2yr w rynkurale nle zwracajq

na te sprawy uwagi.Prosltra o interwencJq w tym zakresie.

A.Jaros:  tak s lq utar?-or|e ze s lu2bq drogq mo2na bylo pracowaórale

n1e wyd# poleceórmo2e to byl  b lqd organizacyJny.Pol icJa drogotva to

Jest policJa 1 powinna reagowaó na wszystko.N6sZe takl sarn mund.urt

najq takie same prahra 1 takÍe same place.

Prosltr o podanie konkretnych faktów 1 problem rozwiE2e we wlasnyn

zakres ie .

Radny K.Grabowsklw imleniu KomlsJl Porzqdku R¡blicznego podzigkowa?

za dobrq wspólprace, z pol ic jq.

W systemle total i tarnymrgdy siq zobaczylo pol ic janta rschodzi lo s iQ

z ul icy , teraz chcerny raby lch bylo jak naJwiqcej .

Radny A.Gawron prosil o informaciq o pracy Stra2y Miejskiej.

Burmlstrz wyja+rir radnemur2e tenat ten jestplAnggBs{ w m-cu

wrzeéniu br.

R.ada przyjqla przedlo2ona informacjq jednogloénie.

Ad.6.  Informacie na temat ochrony p.po¿. w mieécle f  gminle

Jqdrzejdw przedstawitr p. St.i{alczak -Komendant Kou¡endy RejonoweJ

Stra2y Po2arneJ w Jqdrzejowie.

/wyetqpienle w zaL4ezenlu do protot<ólu/.
'tadny W.KuÉmierz:jak mi wladomo pan Komendant kilka lat pracuje na

naszJ¡m terenj.e.Narzeka na loka1ízacjq budynku straZy oraz na brak

rnieszkaú d1a pracownlków stra2y ,itp.Budynek stra2y zostal wyremonto-

wany I  teraz okazuJe sl€r2e m1eÉcj.  s iq w clasnej  u l icyrpowinlen byó

dostqp pal fwarnieszkaniar l tp.RemontuJqc budynek trzeba bytro myÉleó

przysz lo6c lowo.
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Czy wleW¡2e lstnieje Centralna Szkola Poáarnictwarw Jakim stopniu
Komenda Stra2y przyczynlTa slQraby naszych absolwentów tam skiero-
wano f  l1u ukoúczylo tq szkolq.
l ' lysypisko émleci  znajduje s iq na naszym terenle )p?zez ki lka dnl
pa l i l y  s ig  é rn iec f rn ie  ma 2adnego zabezp ieczen ia  p .poZ.Czy  s t raZ w j€
-k lÉ  sposób podz la la la  na  to .
NastQpnie poruszyl sprawq zagro2enia p.po2. na ws1. I,Iówil na ternat
instaLacJl odgronoweJ.Nie wladomo kto sprzedaje sprzqt odgromoqy
1 kto instaluje. I lawet nie ma sklepu z tyrni  rzeczami.
0d uderznla ploruna spa1l?a slq stodo?arna pewno byla ni.eodgromiona.
Jako samorzqd trzeba patrzeó na te sprawy z innej strony.Spowod,owaó,
aby rzeczy odgromowe by?y w sprzeda?y,
l { lceprzewodniczqcy G.Siewiorek:handel  powinlen tu rqyjéó na przecfw.
Radna B.Koclszewska-Mus1al ;  w swoJej  b ib l iotece posfadam broszurkq
na temat odgromienlarv,' razLe potrzeby udostqpniq Je zainteresowanJnnr
Radny W,Poczqty:drutóv¡ odgromowych i uchwytów jest pelno w sklepach.
Potrzebni sq tylko fachowcy do zaLnstalowanla odgromienla.
Nte ludámy slQr2e lnstalacJa odgromowa uchroni  przed po2aren.

Komendant St.WaLczak r :dz1ela odpowledzÍ nastgpuJqco:
-Je2e11 chodzl  o moJe narzekanla:  w 1971 roku po odeJéclu bylego
szefa na eneryturq zostalem powotany na stanowisko Komendanta Pq$¡i¿16
-wego StraZy I rozpoc z4!em staranla o bud.owq straZnlcy z prawdzlwego
zdarzenia.har*dopodobnle w niedzy czasie przyszl-o plsmo od preralera
Jaroszewi-czarpoufnerwstrzymujqce inwestycje w stra2y,Po opuszczenlu
budynku p"zez klnottGdynLarr trzeba bylo budynek adoptowaé.Stary bu-
dynek muslellÉmy wyburzyó we wlasnym zakresle.Dzlqkl pomocy bylych
wladz remont rozpoczqto i ukoúczono.W RejonoweJ Komendzle Straty
znaJduje slq dokumentacJa na nolry obj.ekt na terenLe o powierzchnf
98 arów.
-Komend.a ReJonowa Stra2y prowadzila werbunek do szkól,0d. 1984 roku
zaniechano'jako 2e województwo kleleckie ma przesyt, stra2y zawodowej
of icerskieJrty lko nie J€drzeJów.Zlenla JQdrzeJowska wyszkol l la wielu
oflcerów straáaków.Oflcer musl J lata pracowaé zgod.nfe ze sklerowa-
n iem ucze lnL .
-Nie moge odpowledzfeé na temat wysyplska Émieci 1 poianrrwiemr2e
wysypisko jest  w budowle.
-Na temat zagroZenla p.po| na terenle wsi czEsclowo jut odpowled.ziano
InstalacJa odgromo!¡a w latach 5O-tych zostala zal.ohona na v/'szystklch
budynkach.Instalacja ta nie byla zainstalowana doktadnÍe.Byly takie
zdarzeníaráe ryzyko Éciqgnlqcia pioruna bylo znacznle r*iqksze.
Z typem lekkj.m odgromienÍarbo tak siq to nazywalo skoríczyliÉmy jui
w roku 1970.Mo2e przy dobrze wykonanej instalacji w caleJ wsi w jaki$
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procencle dawalo to zabezpleczenie.

U2ytkovrnik obiektu zobowlqzany Jest co 8 1at badaó instalacjq elek-

trycznq.
Radny W.Poczqty zwrócitr siq z zapytaniem czy obywatel ma obowl4zek
zezwalanfa kornlnlarzowl na czyszczenie komina co 6 tygodni nawet
w przypadku ,Je2e1i nle na dachu }atwopalnego Í ulszczania mu za to
zaptaty, a takáe placenfa nawet w przypadku nie azyszczenia konina.
Konendant WaLcza&. odpowladar2e zgodnie z wyJaÉnienlem Konendy G}ów-
neJ Stra2y Po2arnych nie na takiego obowiqzku.
W teJ chwfll wtaéciciel budynku bferze na sleble odpowfedzialnoÉé
za zabezpieczenie p.po2.Mo2na placlé komlnlarzowlrale ty lko za wyko-

nanq uslugq.
Jest to podyktowane tymrle organa écigania prowadzq dochodzenie
o przyazpie po2aru.Stra2y nle wolno wejéé na kontrolq budynku
prywatn€go.

Radny St.Baraóski zwraca s1q z zapytaniem Jak zostaty wykorzystane
plenladze -2O rnJn zl z województwa-na zagospodarowanie placu pod
Klasztorem przez stra2.Jak wyglqda sprawa zagospodarowania tego placr
Pan Walczak wyJaÉniar2e o plac na podklasztorzu czyníl staranfa od
latrk iedy jeszcze Naczelnlk iern l r Í iasta i  Gminy byl  p.Krzysztof lk,
póániej  p.Szarek.0 plac ten zabiega? tak2e Komitet  Osiedlowy nr 6.
VJ vrynf lnr przeprowadzonej rozprawy w teJ sprawle przez Urzqd plac

ten zostat przydzielony stra2y.Poczynilem starania o vryratenle zgody
na zagospodarowanie tego placu.W 1987 roku sprowadzilem konserwatora
zabytków.Plac ten byl poroÉnlqty bardzo wysokimi chwastami.Porzqdko
wanie placu zostalo uJqte do planu ,*" pamiqtan dokladnle na który
rok.Zakupilem siatkq na ogrodzenie plYurwykonalen prace rekultywacy¡t'
Teren poslano trawarktórq ?adnfe przykoszonor
W tym czasie ukaza? s1q przepis w sprawie zwrotu koéclolowi zabranycl
wlasnoÉcf .Ivtrslatrern w tej sytuacJl przerruaó prace.
Burmistrz:s4 to sprawy zastrze2one kompetencyjnie.Sprawa zwrotu tego
terenu jest  w gest l Í  lnnego organurtoczy s iq postqpowanierktóre

wyJaéni czy Jest to teren skarbu paústwa ,cty te2 w?asnoÉó Cystersów.
Jest taka tendecJa ,aby zvtaeaé mlenie koÉclolowi.Toczy siq dyskusJa
jak daleko wstecz naleZy siqgaó w wyjaÉnianiu sprawy.
Co do tego placu byly zastrzeLenla ,2e strony ochrony ÉrodowÍska ze
wzglgdu na znajdujqce sl$ tam ujqcfa wodne.
Na tle przedstawionej analizy atanu ochrony p.po¿.l4iasta i Gminy
JqdrzeJóv¡ Komendant ReJonowej Stra2y Po2arnej przedetawil nastqpujq-
c e  w n i o s k l :
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l .Zobowl ¡zaé Jednostki odpowiedzlalne rby istnieiEcq sieó hydrantowa

na terenle miasta i  grniny byta sprawna techniczniert j .oznakowanie

hydrantówrusunqó r:szkodzenia i nale|ycie je konserwowaó,

Z.PrzyÉplezzyé reallzacJq planu budowy wodoci,qgów na terenie wiej-

sklmra istnieJqce utrzymaó w stanie technicznie spraÍ¡nyn'

J.W celu poprawy operacyjnego zabezpieczenia terenu wskazanym jest

Cokonanie zakupu samochodu po2arniczego Éredniego /Star 2OO d1a

OSP Przqslaw/,

4.Dokonaé oceny stanu technlcznego motopomp szczególnie PO'3/stary

typ/r  & w razie ich l ikwidacj l  systematycznie dqZyó do zakupu I

nowych /rotacja sprzqtu/,

J. t  1cznoéó telefoniczna wymaga specjalneJ anal lzy '

6.Uregulowaó sprawq zastqpców kierowców OSPI

T,Dokonaé konserwacji rrernontu sprzqtu sflnikowe3o szczególnle

sarnochodów,

E.Zamknqó ul icq stra2ackq na odcinku 11 Listopada -Daszyúskiego,

9.Zarz4d Mlasta przydzleli mj-eszkania dla oflcera I chorqZego

zatrudnj.onych w Komendzie Rejonowej Stra2y Po2arnej

Informacja zostala przyjqta Jednog?oÉnie.
Przewodnicze^cy obrad ogtros1tr 10 minutowq przeffiQ.

Wznowienle obrad.

Ad . g. ,referrrJe B. Kociszewska-l4usia?-przewodniczqca Komlsjl

ZdrowiarOpLeki .  Spolecznej  i  Ochrony Srodowlska.
r¡J swoim wystqpienlu zwrócitra uwagq na nastqpuJqce sprawy:

-anal izq aktywnoéci  czlonków KornlsJi  ZdrowlarOplekl  SpoteczneJ

I Ochrony Srodowlskat
-ochBonq Érodowi ska-czyszczenle kominówt
-usytuowanle trasY obwodowejt
-usytuowanle przedszkol  a przy ul .KoécielneJ co jest  n le zgodne

z przepi .sarnl . l lL lca KoÉelelna Jest u11cq otwartq d1a ruchu kolowegot

-sprzeda2 ZywnoÉc i  na  u l .KoÉc ie lneJr
- leki  z darów,
-sytuac Jg w ZOZ JqdrzeJów przed odeJÉclem ze stanowLska dyrektora

p .  Kró1a,
-potrzebq natychmlastowego zagospodarowanla szaLetów w raieécie.

Przedstawi la ustalenla KomisJl  ZdrowlarOplekf  Spo?eczneJ 1 Ochrony

Srodowlska z JedneJ z ubiegtrorocznych sesJf t  lch real izacJq.

Wniosla wniosek fornalny o poszerzenle Zarz4du MleJski.ego o czlonka

katdeJ KomisJt Rady¡bqdá osoby fachoweJ do omówlenla spravt leZqcych

w kompetencJl  d.aneJ KomisJl .
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Wnioskov¡ala o wyclqcle stolów na ul .KoÉclelneJ i  przestawienie lch

na targowicQ.Natomlast ullcq KoéctelnoÉé utworzyó Jako deptak

z kt¡¡letnlkaml.
Wnloskowala o ustawienle probierza pomlarów zanieczyszezenla powlet-

rza  na  u l .KoÉc ie lneJ .
Wyrazila oburzenf.e przeciwko obywatelowl obecnemu na sall za szantaá
Przewodnlczqcego Rady Ml eJskieJ.

Przewodnlczqca KomlsJl poinformowala Radqr2e KomisJa nie czula sfq

kompetentna do wydania oplnfl dotyczqcej przeJqcia otwartego

l  eczn ic twa ZAZ.

Zdanten radnego St.BararáskÍego zanieszczenie powietrza nie Jest
uzaleZnlone od wysokoécl kominów i ich czyszczeniarponiewa2 spaliny
I tak opadnq.hoponowat przejécle na koks 1ub wgglel dobreJ jakoÉcf ,
co spowoduJe zmnieJszenle zanleczyszczenla atmosfery.
Proponowal podlaczenie odwlertów w Sudole do slecl, anle do wieZy

c 1 é n i e ú .
Wnloskowal o sprawdzenle zakladów ,które maJq na stanie znaczne
11oécf samochodów jak dokonuJq zwrotów olejów.Je2el i  malo oleJu
zostalo zwrócone r tzn,  r2e oleJ zostal  wylany w ziemiq.
Jako wielce szkodl iwe dLa zdrowla wskazal  opryski .Apelowalraby prze-

strzegaé terrninów dokonywania opryskówra takZe i1oÉcl lch dozowanla.
Zdanlem radnego niedopuszczalne jestraby na plantacji tytonlu na
drugf rok sadzló z iernnlaklrponiewa2 obowiqzuje tu okres 5-ciu lat .
Wnioskowal o ustawlenle znakurrzakaz zattzymywania sfq tr na ul.KoÉcieL
- I l € j .

Radna B. Kociszev¡ska-Musial poplera wypowledá radnego Baraóskiego,
Stwierdzar2e sE statystyklrktóre nówiqr2e rolnicy nie sq mniej  nara-
2en1 na ska2enia ni2 nieszkar lcy mlast .
Srodki  ochrony roÉ1in sa_ bardzo drogie.Dlatego rolnicy¡bzqécieJ
stosujq érodkl  ta¡ isze.Srodki  taÉsze nie rozkladajq s iQ we wlaéctwym
czasie t  przenfkaJq do plodów rolnych.
InformacJg przyJqto.

Ad.T. ReferuJe G.Chabior -Kierownlk oérodka Pomocy spoteczneJ

Przewodniczqca KomisJi ZdrowiarOpieki SpoleczneJ i Ochrony Srodowiska
pof.nformowla RadEr2e KomisJa proJekt statutu zaopiniowala pozytywnie.
Radny K.Grabowski wnosi o zdjqcie punktu z porzqdku obrad uzasad.nla-

Jqc tyrnrZe nateria? dotycz4cy tego punktu nie zostatr zgodnle ze
Statuten Cniny I ustawq samorzqdow4 przeslarny radnym.
wniosek nie zostal przyJqty ze wzg]-qdu nato rhe przed. sesjq odbyly
siq posiedzenia ^omisJl 

Rady I radni mielj. mozLiwoÉi analizy
powyászego materialu.
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Wlceprzewodniczqcy udziel f? glosu p,Chablor w celu odczytania projekhr

Statutu.

ProJekt uchwatry przedstawil Wiceprzewodnlcz4cy Rady.

Rada 19 glosanl przy 1 glosie przeci.w i 2 glosach wstrzyrnuJqcych sig

powzlqla uehwalq Nr XXVIII/155/92 w sprawle nadanla statutu 0érodkowi

Pornocy SpoteczneJ Miasta 1 Gmtny w JqdrzeJowfe.

/Uchwala l{r XXVff il155/92 w za!4czeniu do protokílu/ .

Ad.8. Rada Jed¡ogloÉnfe powziqla uchwatrq Nr XXVIII/156/92

h' sprawie uchwalentát3tyt8twa Diament.

/uchwala Nr XXVrrr/156/92 w zaTilczenfu do protokíTu/.

Ad.1O. Sprawq przejqcie przez Gninq placówek lecznictwa otwartego

referuJe Burmlstrz.

/materlatry dotycz1ae wystqpienla w zaT4ezenfu do protokólu/.

Burmistrz poinformowat Rad,qr2e odbylo slq kllka spotkaú z gminami

oÉclennymi w sprawie zawarcla porozumienla o wspólnyn finansowaniu
placówek sluZhy zdrowiarna dowód czego Urzqd posiada protokóly. Nie

bylo ze strony gmfn woLl zawarcia porozumienfa,

Nie zawarcie tego porozunienla nie oznaczaráe ona w przyszloéci nie

bgdz ie  podp isane.

P6i.nformowat R.adgr 2e lnic jatorem prze jecla placówek slu2by zdrowia
jes t  WoJewoda K ie leck i .

Slutba zdrowia sama siQ nie zreformuje.
Wojewoda Kieleckf zaproponowa] gminom przejqcle oÉrodków zdrovia.
Gmina Jqdrzejów przejQtra by Przychodniq Rejonowq Nr 1 i Nr 2
oraz OÉrodek Zdrowla ¡r R.akowie i hzqslawiu.
Nastqpnie Burnistrz zapoznal Radq z pisrnaml Wojewody Kieleckiego

w przedniotowej sDrawie.
Jest ustawa rw é1ad za ustawq nie ukazalo siq 2adne rozpotz4dzenie,
a czqsto w szczegótach sE istoty sprawy nór,r¡l l  Bt-rrmistrz.
! /  p lacówkach sluZby zdrowia jest  brak ladu w dokumentacJirspisów
z natury , l tp.
Burmlstrz przedstawil koszty utrzynanla poszczególnych przychodni

i oórodków zdrowia z naszego terenu.
Jest ty lko jedna gmina w województwie k ie leckimrktóra przejQla na
swoJe utrzymanÍe ,Jest  to Gmina Sqdziszów.
Z ko1el Burrnistrz przedstawil projekt umowy Wojewoda-Burmlstrz
w spraEie przeJqcf.a lecznictwa otwartego f  wskazatr  na potrzebq dopisa:
nla dodatkowych punktówraby no2na pr{qé placówki lecznlctwa otwartego
Fodal do wiadomoéci. radnymr2e lzba Lekarska w Kfelcach negatyv¡nie
ustosunko4je s lq do teJ sprawy.

tO oÁ gmfn deklaruJe przeJQcÍ.e placówek Lecznictwa otwartego.
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Skutek prav¡ny nie podJqcfa przez Radq uchwaly btdzie takir2e

WoJewoda sarn przystqpi do przekazy'vrania gnlno¡n przychodni i oérodków

zdrowia .
Radna B.Rogulska wnioskowala o wysZuchanle przed podiqciem uchwaly

opinl i  dyrektora ZOZ w przedmlotoweJ sprawle.

hI zwl4zku z tym proponowatra odlo2yó $prawe do rozpatrzenia na

f f  p o s l e d z e n i u  t e j  s e s j i .

Radny W.Kuémierz wnioskowal o rozpatrzenle sprawy zmian w bud2ecle

mlasta i gmlny na 1992 rok 1 na tym punkcie zakori.czyó dzisleJsze

obrady.Wyznaczyé termln f I  posiedzenla te j  sesJi .

Wnlosek radneJ B.RogulskieJ przyiety zostal  21 glosami p¡.zy 1 glosie

wstrzymujEcym siq.

Rad.ny K.Grabowski proponowal rozpatrzyó ieszcze na dzisiejszym

p o s i e d z e n i u  s e s j i  p k t  1 6 .

Ad.1  1  .  Referu je  E . t r  achwa.

Frojekt uchwaly w przedmiotowej sprawie zostal

przeslany radnyn.
P.L,achwa przedstawi la stanowisko Komisi i  Bud¿etur

Gospodarkl  i  Mienia w omawianej  sprawie.

l{ uchwale bud2etoweJ na 1992 r.przeznaczono 50 m1n na wykup terenu

pod budowq u1. Spoko jne, i ,  iponiewaz czq.éó mieszkanców ul .  Spokojne j  n ie

zgad.za siq na lrykup terenów/pisma w tej sprawie znajdujq sig

u p.Kierownik Meresiúskiej  - i lydzial  Geodezj i  i  Gospodarki  Gruntami/

1 spravia nie zostanLe zalatwiona w 1992 roku.

Zarz4d MieJski w takieJ sytuacji postanowil przeznaczyó t 'q kwotq na

remont szkoly w Skronlowie.

Rad"na E.Podsiadla nle zgadza sl€ z postanowieniem Zarzqdu I  prosl

o przeznaczenie tych 5O mln z7 na lfykup terenu pod budowg ulicy

SpokoJneJ.Jest to zadanie z terenu ie i  okrqgU wyborczego.

Radny " t .Barar iski  wnioskuje ,aby zdjaó 10 mln z1 z drogi  Jasionna-

-LÉcin przeznaczaJ4c je na remont szko?y w Chwaécicach.

Komisja Bud¿eturGospod.arkl  I  l ' i ienia wniosl<: , ie o zdj€cfe z ul .Okrg2neJ

10 mLn zl  l  daó na drogq kolo przepompowni écleków na Piaskach.

Za wnioskiem $t sprawie zmnieJszenia dochodów z lat  ubieglych

1 przeznaczenlem tych 50 m1n zZ na remont szkoly w Skroniowie

glosowalo 1O radnycl¡rrZ bylo przeclwrl wstrzyma?o siQ od glosu.

v{niosek w sprawie zdjqcta 10 m1n zl  z drogl  Jasionna-Lécln 1 przezna-

czenie na renont szkoly w Chwaéciaach zosta?. przyJqty 14 g?osam1

przy 1 glosl"e przeclw i  2 glosach wstrzymuJqcych sfq.
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za wnioskfem w sprawle zdJqcla z ul .Okrg2neJ 10 m1n z1 i  przezna-

czenle na drogq kolo przeponpowni Écieków na Piaskach glosowalo

16 radnychrl radny wstrzymal sie od gtrosut

Rad.ny K.Grabowski wnosi o wykreélenie z kolektora C 6O u1n z1 na

odszkod.owanle d.1a poszkodowanegorktórego dom zosüat wybudowany

na kanale sanl.tarnym.

Radny W,Poczqty pyta Jak ta spravta prawn|e wygl.4da.Obywatel otrzy-

muje pozwolenlerma lnspektora nadzorurwler2e dom Jest budowany na

kanale sanltarnym.

Burmlstrz wyJaéníarle wykonanle obeJÉcia kolektora sanltarnego Jest

konleczne ze wzglqdu na brak pieniedzy ,wladomorie w tyn roku

zadanle to nle bqdzle wYkonane.

Absolutnie gmina nie powinna byla rrrydaó zezwolenj.a na budowq'

Jest to kwestla odpowledzlalnoÉcl cywilneJ.

Fakten Jest r2e w miqdzy cuasie bylo okolo 1o-ciu amnest i i .

Rada 14 glosarni p?zy 4 wstrzymuJqcych siq podiqla uchwa?q

Nr XXVffI/157/92 w sprawle zmlan w bud2ecle miasta i gminy na 1992 r

/uchwala llr xxvrril157/g2 w zaT4czenlu do protokólu/.

Rada 12 gtrosami przy 4 przeciw i 2 glosach wstrzymuJqcych siq przy-

Jgta wniosek radnego W.KuÉmierza.
Ternin f I  posiedzenia XXVfI f  sesJi  ustalono na dzleú 7 1lpca br.

na  godz inq  1 ' l - ta .

Soltys wsi Jasionna zTo2yla podziqkowanLe Radzie i Burrnistrzolt1

za ptzeznaczenle 5 mln zZ d]-a zespolu ludowego w Jaslonnle'
)(\

O godz.15tu zakor iczono obrady I  posiedzenla XXVI] I  sesj f

RadY I' i leiskleJ w Jqdrzeüowie.

, '  /..-') / I
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